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CCoommmmiissssiieess  
 
 
 
 
 

Bijzondere Commissie “Seksueel misbruik” 

BIJZONDERE COMMISSIE BETREFFENDE DE BEHANDELING VAN SEKSUEEL MISBRUIK EN FEITEN VAN 

PEDOFILIE BINNEN EEN GEZAGSRELATIE, INZONDERHEID BINNEN DE KERK  
 
Voorzitter : mevrouw Karine Lalieux 
 
 MAANDAG 7 FEBRUARI 2011 

 
Hoorzitting met een delegatie van de Vaste Commissie van de Lokale Politie :  
- de heer Jean-Marie Brabant, ondervoorzitter van de Vaste Commissie van de Lokale 

Politie, hoofdcommissaris-korpschef van de politiezone Montgomery; 
- mevrouw Sonia De Bruyne, commissaris van de politiezone Antwerpen; 
- mevrouw Karine Minnen, commissaris van de politiezone Brussel/Hoofdstad/Elsene; 
- mevrouw Patricia Volders, hoofdinspecteur van de politiezone Charleroi. 
 
- Er heeft vervolgens een gedachtewisseling plaatsgevonden. 
 

 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 
 
Hoorzitting met :  
- de heer Johan Delmulle, federaal procureur; 
- de heer Henri Heimans, kamervoorzitter in het hof van beroep te Gent; 
- de heer Luc Hennart, voorzitter van de rechtbank van eerste aanleg te Brussel; 
- de heer Henri Haex, voormalig voorzitter van de rechtbank van eerste aanleg te Leuven. 
 
- Er heeft vervolgens een gedachtewisseling plaatsgevonden. 
 
Volgende vergadering : maandag 14 februari 2011. 

 
 

Bedrijfsleven 

COMMISSIE VOOR HET BEDRIJFSLEVEN, HET WETENSCHAPSBELEID, HET ONDERWIJS, DE 

NATIONALE WETENSCHAPPELIJKE EN CULTURELE INSTELLINGEN, DE MIDDENSTAND EN DE 

LANDBOUW  
 
Voorzitter : mevrouw Liesbeth Van der Auwera 
 
 DINSDAG 8 FEBRUARI 2011 

 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Willem-Frederik Schiltz, Ine Somers, Mathias De Clercq, Liesbeth Van 

der Auwera, Jef Van den Bergh) betreffende de wederverkoop van toegangsbewijzen 
tot culturele en sportieve evenementen, nr. 656/1. 

 

- Wetsvoorstel (Karine Lalieux, Ann Vanheste, Philippe Blanchart, Linda Musin) 
houdende diverse maatregelen met betrekking tot de doorverkoop van toegangstickets 
voor bepaalde evenementen, nr. 1109/1. 
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- Rapporteur: de heer Peter Dedecker. 
- Inleidende uiteenzettingen door de dames Karine Lalieux en Nahima Lanjri. 
- De bespreking werd aangevat. Hebben het woord gevoerd : de heer Peter Dedecker, 
mevrouw Kattrin Jadin, de heren Olivier Henry, Jef Van den Bergh, Kristof Calvo, Peter 
Logghe, Joseph George en mevrouw Ann Vanheste. 
- De indieners van de wetsvoorstellen zullen het initiatief nemen om een informele 
werkgroep op te richten met vertegenwoordigers van de geïnteresseerde politieke 
fracties. 
 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Joseph George, Josy Arens) tot wijziging van de wet van 25 juni 1992 op 

de landverzekeringsovereenkomst en van de wet van 4 augustus 1992 op het 
hypothecair krediet, nr. 745/1. 

 

- Wetsvoorstel (Karine Lalieux, Colette Burgeon, Valérie Déom, André Frédéric, Thierry 
Giet, Olivier Henry, Philippe Blanchart) tot wijziging van de wet van 4 augustus 1992 op 
het hypothecair krediet teneinde de kredietgever en de kredietbemiddelaar een 
informatie- en adviesplicht op te leggen, en houdende diverse maatregelen, nr. 312/1. 

 

- Wetsvoorstel (Liesbeth Van der Auwera, Sonja Becq, Leen Dierick, Nathalie Muylle, Raf 
Terwingen, Jef Van den Bergh) tot wijziging van de wet van 4 augustus 1992 op het 
hypothecair krediet wat reclame betreft, nr. 1038/1. 

 

(Voortzetting). (Rapporteur : de heer Jef Van den Bergh). 
 
- Inleidende uiteenzettingen van mevrouw Karine Lalieux en de heer Jef Van den Bergh. 
- De bespreking werd aangevat. Hebben het woord gevoerd : de heren Willem-Frederik 
Schiltz, Peter Logghe, Karel Uyttersprot, Jef Van den Bergh en de vertegenwoordigers 
van de ministers. 
- De indieners van de wetsvoorstellen zullen het initiatief nemen om een informele 
werkgroep op te richten met vertegenwoordigers van de geïnteresseerde politieke 
fracties. 
 
Vraag van de heer Peter Luykx aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over “de raad van Bestuur van SABAM” (nr. 2360). 
 
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Ann Vanheste aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over “de reactie van de Europese Commissaris voor Interne Markt op de blokkering door 
de Belgische banken van hun debetkaarten buiten Europa” (nr. 2373). 
 
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
afschaffing van de betaling in specie in de CHIREC-ziekenhuizen” (nr. 2408). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over “de concurrentie met transportbedrijven uit het voormalige Oostblok” (nr. 2509). 
 
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft geantwoord. 
 



 
 

De Kamer online - 53 / 17 

 

 

 
Vraag van de heer Peter Dedecker aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over “de elektronische aanbesteding van overheidsopdrachten” (nr. 2521). 
 
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Philippe Blanchart aan de minister voor Ondernemen en 
Vereenvoudigen over “de door de luchtvaartmaatschappijen aangerekende fueltoeslag” 
(nr. 2611). 
  
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
olievoorraden in ons land” (nr. 1996). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
vrijmaking van de energiemarkt en het derde pakket” (nr. 2065). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “voertuigen 
op CNG” (nr. 2066). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de minister van Klimaat en Energie over 
“technische problemen in verband met het doorsturen van attesten van beschermde 
afnemer” (nr. 2083). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over “de stand 
van zaken met betrekking tot de betaling van de forfaitaire toelagen stookolie, gas en 
elektriciteit” (nr. 2146). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Klimaat en Energie over 
“bepaalde zwakheden van het huidig Belgisch systeem inzake groene elektriciteit” (nr. 
2238). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Willem-Frederik Schiltz aan de minister van Klimaat en Energie over 
“de opslagcapaciteit van Gazprom” (nr. 2424). 
 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
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Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor de Coördinatie van de 

fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste minister, en staatssecretaris, toegevoegd 
aan de minister van Justitie, over “AstroContact” (nr. 2261). 

 

- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor de Coördinatie van de 
fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste minister, en staatssecretaris, toegevoegd 
aan de minister van Justitie, over “AstroContact” (nr. 2495). 

 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bert Wollants aan de minister van Klimaat en Energie over “de 

bijdrage van 12 miljoen euro van de petroleumsector” (nr. 2339). 
 

- Vraag van de heer Willem-Frederik Schiltz aan de minister van Klimaat en Energie over 
“de diplomatieke relaties van ons land met Qatar, de wachtrekening van 12 miljoen euro 
en het Federaal Energie Instituut” (nr. 2425). 

 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karine Lalieux aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
naleving van de nieuwe wet betreffende marktpraktijken en consumentenbescherming en 
de controle daarop” (nr. 2344). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “de boete 
van 360 miljoen euro voor Electrabel” (nr. 2401). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
federale bijdrage die wordt verrekend op de elektriciteitsfactuur” (nr. 2411). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Kristof Calvo aan de minister van Klimaat en Energie over “een 
Nederlands onderzoek naar de opslag van radioactief afval in kleibodem” (nr. 2430). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
blijvende toeslagen voor online-boekingen” (nr. 2434). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bert Wollants aan de minister van Klimaat en Energie over “het 

vangnet voor prijsstijgingen” (nr. 2436). 
 

- Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over 
“maximumprijzen voor gas en elektriciteit” (nr. 2489). 

 

 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de minister van Klimaat en Energie over “de hoge 
netwerktarieven” (nr. 2438). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Olivier Deleuze aan de minister van Klimaat en Energie over 
“beschadigde vaten met kernafval” (nr. 2555). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Kristof Calvo aan de minister van Klimaat en Energie over “de export 
van zirkonium” (nr. 2583). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Kristof Calvo aan de minister van Klimaat en Energie over “het 
uitblijven van een overeenkomst tussen het SCK en het FANC over Myrrha” (nr. 2586). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Willem-Frederik Schiltz aan de minister van Klimaat en Energie over 
“de toekomst van de nucleaire passiva” (nr. 2607). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 

 
  WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Hoorzittingen over de nucleaire rente met vertegenwoordigers van : 
 
- Electrabel (mevrouw Dutordoir en de heer De Groof), 
- SPE (de heer Sterckx), 
- NBB (de heer Dufresne), 
- CREG (de heren Camps en Possemiers). 
 
- De uiteenzettingen werden gevolgd door een gedachtewisseling. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 15 februari 2011. 
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 Justitie 

COMMISSIE VOOR DE JUSTITIE 
 
Voorzitter : mevrouw Sarah Smeyers 
 
 DINSDAG 8 FEBRUARI 2011 

 
Wetsvoorstel (Sabien Lahaye-Battheu, Carina Van Cauter, Patrick Dewael) tot wijziging 
van het Gerechtelijk Wetboek wat de persoonlijke verschijning en de poging tot 
verzoening bij echtscheiding betreft en tot invoering van een kennisgeving over het 
bestaan en het nut van bemiddeling in echtscheidingszaken, nrs. 756/6 en 7. 
Amendement van de heer Landuyt en mevrouw Detiège. 
(Teruggezonden naar de commissie door de plenaire vergadering van 3 februari 2011 - 
art. 93 Rgt.) 
 
- Rapporteur: mevrouw Sophie De Wit. 
- De artikelsgewijze bespreking heeft plaatsgevonden. 
- Er werden amendementen ingediend door de heer Landuyt en mevrouw Lahaye-
Battheu. 
- Amendement nr. 13 (tot weglating van artikel 2) werd aangenomen. 
- De overige artikelen werden ongewijzigd aangenomen. 
 
Wetsontwerp tot wijziging van het Gerechtelijk Wetboek betreffende de samenstelling van 
de adviescommissie voor de benoemingen van de advocaten bij het Hof van Cassatie - 
Overgezonden door de Senaat, nr. 904/1. 
 
- Rapporteur: de heer Christian Brotcorne. 
- De bespreking heft plaatsgehad. 
- Er werden amendementen ingediend door de heer Landuyt. 
- Het wetsontwerp werd ongewijzigd aangenomen met 9 tegen 1 stem en 5 onthoudingen. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het incident 

tussen een onderzoeksrechter en het gevangenispersoneel van de gevangenis van 
Sint-Gillis” (nr. 2277). 

 

- Vraag van de heer Olivier Maingain aan de minister van Justitie over “de maatregelen 
naar aanleiding van het incident in de gevangenis van Sint-Gillis op 16 januari 2011” (nr. 
2610). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Stefaan Van Hecke aan de minister van Binnenlandse Zaken over 

“de veiligheid van de afluistersystemen van de federale politie” (nr. 2278). 
 

- Vraag van de heer Stefaan Van Hecke aan de minister van Justitie over “de veiligheid 
van de afluistersystemen van de federale politie” (nr. 2279). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Carina Van Cauter aan de minister van Justitie over “de fout bij de 
indiening van het cassatieberoep door Els Clottemans” (nr. 2301). 
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- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Raf Terwingen aan de minister van Justitie over “de bijstand van een 

advocaat tijdens het eerste verhoor bij de onderzoeksrechter” (nr. 2335). 
 

- Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het weigeren van 
bijstand door een advocaat bij een eerste verhoor, door (een) onderzoeksrechter(s), 
naar aanleiding van recente incidenten” (nr. 2345). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de problematiek van 
het huiselijk geweld tegen moslimvrouwen” (nr. 2354). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de beveiliging van de 

gevangenissen” (nr. 2358). 
 

- Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “de plaatsing van 
netten boven de binnenplaatsen van gevangenissen” (nr. 2374). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “de inlichting van de 
werkgever over een van zedenfeiten verdachte werknemer” (nr. 2372). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de meldingen en 
klachten over seksueel misbruik ontvangen ten paleize” (nr. 2381). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het doorschuiven 
van de factuur voor politieoptredens naar Justitie” (nr. 2400). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “de audit van de 

rechtbanken van koophandel” (nr. 2445). 
 

- Vraag van mevrouw Kristien Van Vaerenbergh aan de minister van Justitie over “de 
procedure voor de benoeming en de evaluatie van lekenrechters bij de rechtbank van 
koophandel” (nr. 2472). 

 

- Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “het risico 
op belangenvermenging bij de rechtbanken van koophandel” (nr. 2523). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
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Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “de slechte staat 

van het nieuwe gebouw van het Brusselse gerecht” (nr. 2460). 
 

- Vraag van de heer Olivier Maingain aan de minister van Justitie over “de staat van het 
cellencomplex in het Portalisgebouw” (nr. 2464). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Stefaan Van Hecke aan de minister van Justitie over “de gevolgen 

van de omzendbrief 154” (nr. 2553). 
 

- Vraag van de heer Olivier Maingain aan de minister van Justitie over “de aanstelling van 
nieuwe magistraten” (nr. 2567). 

 

- Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de minister van Justitie over “de bezorgdheid 
van de Hoge Raad voor de Justitie met betrekking tot de publicatie van de vacatures” 
(nr. 2577). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de minister van Justitie over “de follow-up van het 
dossier „Les Mésanges‟” (nr. 2579). 
 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Daphné Dumery aan de minister van Justitie over “de maatregelen 

getroffen door de rechtbank van eerste aanleg in Brugge naar aanleiding van het 
personeelstekort” (nr. 2499). 

 

- Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “het niet 
meer opsturen van vonnissen in burgerlijke zaken naar de advocaten door de Brugse 
rechtbank” (nr. 2524). 

- Vraag van de heer Stefaan Van Hecke aan de minister van Justitie over “de beslissing 
van de griffie van de rechtbank van Brugge over het opsturen van vonnissen” (nr. 2552). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Eric Jadot aan de minister van Justitie over “de onthullingen van 

Wikileaks over de uitlevering van Nizar Trabelsi” (nr. 2507). 
 

- Vraag van de heer Siegfried Bracke aan de minister van Justitie over “de uitlevering van 
Nizar Trabelsi” (nr. 2517). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “het gevangenisregime 
van de zogenaamde “Farid le Fou”” (nr. 2540). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
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Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de gijzeling en de 

moord in de gevangenis van Namen” (nr. 2588).  
 

- Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het drama in de 
gevangenis van Namen” (nr. 2595). 

 

- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Justitie over “de gijzeling in de 
gevangenis te Namen” (nr. 2605). 

 

- Vraag van mevrouw Carina Van Cauter aan de minister van Justitie over “de gijzeling in 
de gevangenis van Namen” (nr. 2608). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “de aanstelling van 
een manager bij het hof van beroep te Brussel” (nr. 2594). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “het aantal verleende 

gratieverzoeken” (nr. 2603). 
 

- Vraag van de heer Siegfried Bracke aan de minister van Justitie over “de 
gratieverzoeken ingewilligd door de Koning” (nr. 2615). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
  
Vraag van de heer Siegfried Bracke aan de minister van Justitie over “het 
vervolgingsbeleid van vrouwenbesnijdenis in België” (nr. 2616). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
  WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Christian Brotcorne, Sonja Becq, Stefaan Van Hecke, Ronny Balcaen) 

betreffende de invoering van een familie- en jeugdrechtbank, nrs. 682/1 tot 3. 
- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Raf Terwingen, Liesbeth Van der Auwera, Servais 

Verherstraeten) tot wijziging van de wetgeving wat betreft het recht van minderjarigen 
op toegang tot de rechter en tot instelling van jeugdadvocaten voor minderjarigen, 
nr. 738/1. 

- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Raf Terwingen, Liesbeth Van der Auwera, Servais 
Verherstraeten) tot wijziging van verschillende bepalingen over het recht van 
minderjarigen om door de rechter te worden gehoord, nr. 739/1. 

- Wetsvoorstel (Sabien Lahaye-Battheu, Carina Van Cauter, Patrick Dewael) betreffende 
het recht van minderjarigen op toegang tot de rechter en tot instelling van 
jeugdadvocaten voor minderjarigen, nr. 944/1. 

(Rapporteur : mevrouw Kristien Van Vaerenbergh). 
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Hoorzitting met : 
- mevrouw Kati Verstrepen, bestuurder van de Orde van Vlaamse Balies; 
- de dames Carine Vander Stock en Stéphanie Degraeve, vertegenwoordigers van de 

“Ordre des barreaux francophones et germanophone”; 
- mevrouw Nadia De Vroede, voorzitster van de Hoge Raad voor de Justitie. 

- Er heeft een gedachtewisseling plaatsgevonden. 

Volgende vergadering : dinsdag 15 februari 2011. 

 
 

 Sociale Zaken 

COMMISSIE VOOR DE SOCIALE ZAKEN 
 

Voorzitter : de heer Yvan Mayeur 
 
 DINSDAG 8 FEBRUARI 2011 

 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Julie Fernandez Fernandez aan de vice-eersteminister en minister 

van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het 
aangekondigde hervormingsplan voor de FOREM en de gevolgen voor het recht op 
werkloosheidsuitkeringen” (nr. 1977). 

 

- Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de segmentering van de 
doelgroepen (MMPP, ...) voor het activeringsplan voor werklozen en de gevolgen voor 
de begeleiding” (nr. 2183). 

 

- Vraag van mevrouw Valérie De Bue aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “werklozen met een job” 
(nr. 1995). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Clarinval aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het uitblijven van een 
reactie van de minister op het verslag van het Rekenhof met betrekking tot de financiële 
transfers in de tak arbeidsongevallen van de sociale zekerheid” (nr. 2040). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het vaderschapsverlof” (nr. 
2124). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 



 
 

De Kamer online - 53 / 17 

 

 

 
Vraag van mevrouw Meryame Kitir aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “overeenkomsten voor 
ontslagen werknemers inzake opleiding” (nr. 2174). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de RVA-studie over het 
traject van de personen die van werkloosheidsuitkeringen werden uitgesloten” (nr. 2186). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de tewerkstellingspremie en 
de seizoensregeling in de champignonteelt” (nr. 2211). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de werkomstandigheden 
van de bagageafhandelaars op luchthavens” (nr. 2249). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “misbruiken inzake 
uitzendarbeid” (nr. 2250). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “controles inzake 
economische werkloosheid” (nr. 2251). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Christiane Vienne aan de vice-eersteminister en minister van Werk 
en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de veiligheidsregels voor 
betonpompbedienaars” (nr. 2253). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 



 
 

De Kamer online - 53 / 17 

 

 

 
Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de mogelijkheden om 
deeltijds ouderschapsverlof te cumuleren met een zelfstandig (bij)beroep” (nr. 2308). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de vice-eersteminister en minister van 
Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “100.000 groene 
jobs” (nr. 2346). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de sociale mistoestanden 
die zich voordoen met losse journalisten en freelancers” (nr. 2366). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de vice-eersteminister en minister van 
Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “niet-Belgen in het 
dienstenchequestelsel” (nr. 2367). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Özlem Özen aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de situatie van de 
allochtone vrouwen” (nr. 2378). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d‟Oppuers aan de vice-eersteminister en minister 
van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de hoge 
concentraties fijn stof in de luchthavens” (nr. 2394). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Miranda Van Eetvelde aan de vice-eersteminister en minister van 
Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de financiering van 
dienstencheques” (nr. 2410). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- 
en asielbeleid heeft geantwoord. 
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  WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het aan de 
Kamer van volksvertegenwoordigers overgezonden Boek 2010 over de Sociale Zekerheid 
van het Rekenhof” (nr. 1647). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zuhal Demir aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de garanties op 
een vrij genot van de verplichte ziekteverzekering” (nr. 1900). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Miranda Van Eetvelde aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de 
onrechtmatige onderwerping aan de sociale zekerheid en de impact van migratie op de 
uitgaven van de sociale zekerheid” (nr. 1907). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Reinilde Van Moer aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het 
aantal „algemeen geneeskundigen‟ in het kader van het conventieakkoord” (nr. 1973). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de gewaarborgde 
gezinsbijslag voor wezen” (nr. 2064). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de tussenkomst 
in de stijgende bijdragevoeten van publieke ziekenhuizen aan de RZS-PPO via het 
Budget Financiële Middelen” (nr. 2117). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het 
verslag van het Rekenhof over de financiële transfers in de tak arbeidsongevallen van de 
sociale zekerheid” (nr. 2204). 
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- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Jan Jambon aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de informatieveiligheid 
van de Kruispuntbank Sociale Zekerheid” (nr. 2246). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de toekomst 
van de Dienst voor de Overzeese Sociale Zekerheid” (nr. 2650). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 15 februari 2011. 
 
 

 
Binnenlandse Zaken 

COMMISSIE VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN, DE ALGEMENE ZAKEN EN HET OPENBAAR AMBT 
 
Voorzitter : de heer Ben Weyts 
 
 DINSDAG 8 FEBRUARI 2011 

 
Vraag van de heer Tanguy Veys aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 
het Migratie- en asielbeleid, over “de problemen met Roma in Gent” (nr. 1780). 
 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid heeft 
geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Peter Luykx aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 

het Migratie- en asielbeleid, over “de Duitse uitlatingen over de IJzeren Rijn” (nr. 1951). 
 

- Vraag van de heer Bert Schoofs aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 
het Migratie- en asielbeleid, over “de recente ontwikkelingen in Duitsland inzake het 
dossier van de IJzeren Rijn” (nr. 2023). 

 

 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid heeft 
geantwoord. 

 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de eerste minister, belast met de Coördinatie 
van het Migratie- en asielbeleid, over “de Frans-Duitse pogingen om de loonindexering af 
te schaffen en de pensioenleeftijd te harmoniseren op Europees vlak” (nr. 2596). 
 

 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid heeft 
geantwoord. 
 



 
 

De Kamer online - 53 / 17 

 

 

Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de eerste minister, belast met de Coördinatie 
van het Migratie- en asielbeleid, over “de gevolgen van de verwerping van het ontwerp 
van centraal akkoord door twee vakbonden” (nr. 2597). 
 

 
- De eerste minister, belast met de Coördinatie van het Migratie- en asielbeleid heeft 
geantwoord. 
  

 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011    
 

Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor Begroting, voor 
Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen 
over “de vluchtelingen op de spoorlijn Brussel - Oostende” (nr. 2598). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en 
voor de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor Begroting, voor 
Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen 
over “Roma-zigeuners die asiel aanvragen onder Kosovaarse identiteit” (nr. 2609).  
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en 
voor de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor Begroting, voor 
Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen 
over “het open stellen van de arbeidsmarkt voor asielzoekers” (nr. 2647). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en 
voor de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
boetequota” (nr. 2336). 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Binnenlandse Zaken over “illegalen 
en de veiligheid in en rond het station van Oostende” (nr. 2362). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Franco Seminara aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het 
recent transport van kernafval via het spoor over het Belgisch grondgebied” (nr. 2522). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
uitbesteding van de schoonmaak van de gebouwen van de federale politie” (nr. 2375). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale 
fraude, toegevoegd aan de minister van Financiën, over “het Rampenfonds en de 
waterschade van november 2010” (nr. 2510). 
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- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het 
onderzoek van het Brusselse parket naar dubieuze praktijken bij de Dienst luchtsteun van 
de federale politie te Melsbroek” (nr. 2629). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Ben Weyts aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de daling 
van de straatcriminaliteit in Kuregem” (nr. 2543). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
aanbestedingsprocedure voor de ontwikkeling van het tool voor de risicoanalyse voor de 
civiele veiligheid” (nr. 2572). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
veiligheids- en preventiecontracten” (nr. 2573). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
mogelijke gehoorschade bij jonge kandidaat-politieagenten en kandidaat-
brandweermannen” (nr. 2590). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
commissie voor geschiktheid van het personeel van de politiediensten (CGPP)” (nr. 
2592). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
medische controle bij de politie” (nr. 2593). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Valérie Déom aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
gedwongen opname ter observatie” (nr. 2620). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Christophe Bastin aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
staking van de 100-centrale te Namen” (nr. 2623). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 



 
 

De Kamer online - 53 / 17 

 

 

 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Koenraad Degroote aan de minister van Binnenlandse Zaken over 

“de duur van de opleiding van agenten” (nr. 2633). 
 

- Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
opleiding voor nieuwe agenten” (nr. 2639). 

 

 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woensdag 16 februari 2011. 
 

 
 

Infrastructuur 

COMMISSIE VOOR DE INFRASTRUCTUUR, HET VERKEER EN DE OVERHEIDSBEDRIJVEN  
 

Voorzitter : mevrouw Maggie De Block 
 
 DINSDAG 8 FEBRUARI 2011 

 
Regeling van de werkzaamheden 
 
- De commissie heeft beslist om hoorzittingen te organiseren. 
 
Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het digitale mailroom-systeem van bpost” (nr. 1041). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het vierde Europees scorebord van consumentenmarkten” (nr. 
1042). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het inzetten van „peters‟ bij de opleiding van nieuwe postbodes” 
(nr. 1147). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het gebruik van elektrische fietsen voor postbedeling” (nr. 
1151). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het absenteïsme bij bpost” (nr. 1226). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
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Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de stiptheid op de lijn Kortrijk-Zottegem-Brussel” (nr. 1351). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “huis-aan-huis-zendingen van lokale besturen” (nr. 1353).  
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “zwangere vrouwen in eerste klasse” (nr. 1355).  
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de postbedeling tijdens koude winterdagen” (nr. 1417). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “het geweld tegen treinbegeleiders” (nr. 1567). 
 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de spontane staking van Waalse treinbegeleiders van 8 
december 2010” (nr. 1572). 

 

- Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het geweld tegen de treinbegeleiders” (nr. 1703). 

 

- Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de toenemende agressie op de trein” (nr. 2239). 

 

- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de hoffelijkheidscampagne van de NMBS” (nr. 2585). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de vernieuwingsinvesteringen van de NMBS op lijn 60” (nr. 
1598). 

 

- Vraag van mevrouw Ingeborg De Meulemeester aan de minister van Ambtenarenzaken 
en Overheidsbedrijven over “de treinverbinding Brussel - Sint-Niklaas” (nr. 2377). 

 

- Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de verbinding Brussel - Waasland” (nr. 2498). 

 

- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de NMBS-dienstregeling Sint-Niklaas-Brussel” (nr. 2612).  

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de premie wegens extreme weersomstandigheden voor het 
spoorwegpersoneel” (nr. 1601). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
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Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de veiligheid van de treinstations en de werking van Securail” 
(nr. 1609). 

 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de criminaliteit in de Brusselse treinstations” (nr. 1785). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de veelvuldige defecten aan het materiaal van de NMBS” (nr. 
1626). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Valérie De Bue aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de overlappingen tussen NMBS en Infrabel” (nr. 1627). 
 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de coördinatieproblemen binnen de NMBS-Groep” (nr. 1629). 

 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de routeplanner van Infrabel” (nr. 1786). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de toegankelijkheid van de stations voor personen met een 
handicap” (nr. 1630). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de nieuwe dienstregeling van de NMBS” (nr. 1642). 
 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het inhuren van treinstellen om de vertragingen op te vangen” 
(nr. 1716). 

 

- Vraag van mevrouw Gwendolyn Rutten aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de oproep van een vakbondsleider dat de reizigers zelf 
moeten reageren tegen de slechte dienstverlening bij de spoorwegen” (nr. 1852). 

 

 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Siegfried Bracke aan de staatssecretaris voor Mobiliteit, toegevoegd 
aan de eerste minister, over “de nieuwe techniek om het vertreksignaal te geven aan 
treinen” (nr. 1644).  
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 15 februari 2011. 
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Europese Aangelegenheden en Buitenlandse Betrekkingen 

GEMEENSCHAPPELIJKE VERGADERING VAN HET FEDERAAL ADVIESCOMITÉ VOOR EUROPESE 

AANGELEGENHEDEN EN DE COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN  
 
Voorzitters : de heren André Flahaut en Philippe Mahoux (S) en François-Xavier de 
Donnea 
 
 DINSDAG 8 FEBRUARI 2011 

 
Gemeenschappelijke vergadering met de homologe commissie van de Senaat 
 
De resultaten van de informele Europese Raad (gewijd aan energie en innovatie) van 
4 februari 2011 te Brussel. 
 
- Toelichting door de Eerste minister. 
- Gedachtewisseling. 
  
Volgende vergadering : dinsdag 15 februari 2011. 
 
 
 

Volksgezondheid 

COMMISSIE VOOR DE VOLKSGEZONDHEID, HET LEEFMILIEU EN DE MAATSCHAPPELIJKE 

HERNIEUWING  
 
Voorzitter : de heer Hans Bonte 
 
 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
Volgende vergadering : woensdag 16 februari 2011. 
 
 

 
Financiën en Begroting 

COMMISSIE VOOR DE FINANCIËN EN DE BEGROTING 
 
Voorzitter : mevrouw Muriel Gerkens 
 
 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Hoorzitting over de Dienst voor Alimentatievorderingen (DAVO) : 
 
- Mevrouw Hafida Bachir, nationaal voorzitster van Vie Féminine; 
 

- Mevrouw Herlindis Moestermans, stafmedewerkster bij de Nederlandstalige 
Vrouwenraad; 

 

- De heer Tom Boelaert, Administrateur Niet-Fiscale Invordering bij de FOD Financiën. 
 

 
- Rapporteur : mevrouw Maya Detiège. 
- Vragen werden gesteld door mevrouw Maya Detiège, mevrouw Veerle Wouters, 
mevrouw Muriel Gerkens en mevrouw Meyrem Almaci en de heer Josy Arens. 
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Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de vice-eerste minister en minister van 
Begroting over “de kliklijn verspilling” (nr. 1675). 
 
- De vice-eerste minister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
Wetsontwerp tot wijziging van het Wetboek van de belasting over de toegevoegde 
waarde, nr. 1126/1. 
 
- Rapporteur : de h. Peter Dedecker. 
- Inleidende uiteenzetting van de staatssecretaris voor de Modernisering van de FOD 
Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de 
minister van Financiën. 
- De bespreking waarbij de dames Veerle Wouters en Muriel Gerkens het woord hebben 
gevoerd heeft plaatsgehad. 
- Er werd een amendement (nr. 1) ingediend door mevrouw Wouters c.s. 
- Het amendement evenals alle artikelen, zoals gewijzigd, werden aangenomen. 
- Het gehele wetsontwerp, aldus geamendeerd, werd aangenomen met 8 stemmen en 
3 onthoudingen. 
 
Hoorzitting met de vakbonden over de werking van de Regie der Gebouwen: 
 
- De heer Marc Saenen, secretaris ACV-Openbare diensten; 
 

- De heer Jean-Marc Delfosse, vast secretaris CSC Services publics; 
 

- De heer Marc De Vos, vast afgevaardigde VSOA – ACLVB; 
 

- Mevrouw Micheline Zaman, expert VSOA - ACLVB; 
 

- De heer Patrick Minet, federaal secretaris CGSP – ACOD. 
 

 
- De heren Steven Vandeput, Georges Gilkinet, Josy Arens en Guy Coëme en mevrouw 
Muriel Gerkens hebben vragen gesteld. 
 
Hoorzitting met de heer Laurent Vrijdaghs, Administrateur-generaal van de Regie der 
Gebouwen. 
 
- De heren Steven Vandeput, Georges Gilkinet, Josy Arens en Guy Coëme en mevrouw 
Muriel Gerkens hebben vragen gesteld. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over "problemen met EMCS" (nr. 2403) 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “dure registratierechten in België” (nr. 2407). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “de federale korting op de aankoopprijs 
van een milieuvriendelijke wagen” (nr. 2435). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen heeft 
geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 15  februari 2011. 

 

 
Maatschappelijke Emancipatie 

ADVIESCOMITÉ VOOR DE MAATSCHAPPELIJKE EMANCIPATIE 
 
Voorzitter : mevrouw Valérie Déom 
 
 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Bespreking van de bestrijding van de loonkloof tussen vrouwen en mannen : 
- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Leen Dierick, Stefaan Vercamer, Nahima Lanjri) ter 

bestrijding van de loonkloof tussen vrouwen en mannen, nrs. 237/1 tot 3. 
- Voorstel van resolutie (Valérie Déom, Colette Burgeon, Özlem Özen, Olivier Henry) 

betreffende het wegwerken van de loonkloof tussen vrouwen en mannen door middel 
van genderneutrale analytische functieclassificatiesystemen, nr. 512/1. 

- Voorstel van resolutie (Valérie De Bue, David Clarinval, Corinne De Permentier, Kattrin 
Jadin, Jacqueline Galant, Denis Ducarme) over het dichten van de loonkloof tussen 
mannen en vrouwen, nr. 621/1. 

- Wetsvoorstel (Maya Detiège, Hans Bonte, Meryame Kitir, Bruno Tuybens, Renaat 
Landuyt, Myriam Vanlerberghe, Ann Vanheste, Dirk Van der Maelen, Peter 
Vanvelthoven) strekkende tot gelijkstelling van de lonen tussen mannen en vrouwen, 
allochtone en autochtone werknemers en werknemers met en zonder handicap, 
nr. 626/1. 

- Wetsvoorstel (Valérie Déom, Özlem Özen, Olivier Henry, Guy Coëme) tot wijziging van 
het koninklijk besluit van 30 januari 2001 tot uitvoering van het Wetboek van 
vennootschappen, nr. 740/1. 

(Rapporteur : mevrouw Annick Van Den Ende). 
 
Hoorzitting met : 
- de heer Jean-François Krenc, adviseur bij het UCM; 
- mevrouw Michèle Claus, eerste adviseur bij het VBO; 
- de heer Kris Baetens, juridisch adviseur bij UNIZO. 
 
- Een gedachtewisseling heeft plaatsgevonden. 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
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Werkgroep « Taalevenwicht bij het leger » 

WERKGROEP BELAST MET HET ONDERZOEK NAAR HET TAALEVENWICHT BIJ HET LEGER  
 
Voorzitter : de heer Bert Maertens 
 
 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Hoorzitting met : 
- generaal-majoor Harry Vindevogel, commandant Koninklijke Militaire School (KMS); 
- de heer Marc Issele, hoofd centrum taalonderwijs KMS, hoofd afdeling Engels; 
- de heer Thierry Stainier, centrum taalonderwijs KMS, hoofd afdeling Nederlands; 
- de heer Jean Hargot, centrum taalonderwijs KMS, hoofd afdeling Frans; 
- mevrouw Anne Van Vlierden, centrum taalonderwijs KMS, hoofd afdeling Duits; 
- de heer Marc Van Hemelrijck, gedelegeerd bestuurder Selor; 
- de heer Benedikt Verhaeghe, Selor. 
 
- De heren Damien Thiéry, Philippe Blanchart, David Geerts, Bert Maertens, Christophe 
Bastin, Gerolf Kindermans en Patrick Dewael hebben vragen gesteld. 

Volgende vergadering : woensdag 16 februari 2011.  

 

 

Buitenlandse Betrekkingen 

COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN 
 
Voorzitter : de heer François-Xavier de Donnea 
 
 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Denis Ducarme aan de vice-eersteminister en minister van 

Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de volksopstand in Egypte” 
(nr. 2529). 

 

- Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de sociale onrust in Arabische 
landen” (nr. 2544). 

 

- Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de situatie in Egypte” (nr. 
2581). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de houding van België 
tegenover Tunesië, Egypte en andere landen in de regio” (nr. 2628). 

 

- Vraag van de heer Olivier Maingain aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de mogelijke maatregelen om 
het Egyptische volk en de eisen van de Egyptenaren te steunen” (nr. 2652). 

- Vraag van mevrouw Eva Brems aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over "de situatie in Egypte" 
(nr. 2687). 
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- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
- De dames Els Demol en Christiane Vienne en de heren Patrick Dewael en François-
Xavier de Donnea hebben eveneens het woord gevoerd. 
 
Regeling der werkzaamheden. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van 

Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de terroristische aanslagen 
tegen Koptische christenen in Egypte” (nr. 1917). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het geweld tegen christenen in 
Nigeria” (nr. 1918). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het verband tussen aanslagen 
tegen christenen in diverse landen” (nr. 1919). 

 

- Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het geweld tegen de kopten in 
Egypte” (nr. 2084). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “arrestaties van christenen in 
Iran” (nr. 2126). 

 

- Vraag van de heer Denis Ducarme aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het geweld tegen christenen in 
het Midden-Oosten” (nr. 2300). 

 

- Vraag van mevrouw Alexandra Colen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het Mor Gabrielklooster in 
Turkije” (nr. 2420). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 15 februari 2011. 

 

 
Politie 

BIJZONDERE COMMISSIE BELAST MET DE PARLEMENTAIRE BEGELEIDING VAN HET VAST COMITÉ 

VAN TOEZICHT OP DE POLITIEDIENSTEN  
 
Voorzitter : de heer André Flahaut 
 
 WOENSDAG 9 FEBRUARI 2011 

 
Onderzoek van de door het Comité P overgezonden dossiers. 
 
- De commissie heeft twee dossiers onderzocht. 
 
Varia. 
 
Volgende vergadering : woensdag 23 februari 2011. 


